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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottságának 2009. április 29-én 16 óra 24 perckor a Polgármesteri Hivatal 
II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
 
Jelen van:  Kıvári László elnök, Csernus Péter elnökhelyettes, Máté 

Péter, Dr. Balás Ákos, Dr. Hadházy Ákos, Szabó Zsolt 
bizottsági tag 

 
Ülés közben érkezett: Horváth Jánosné bizottsági tag 
 
Távolmaradt: Ilosfai Gábor, Koller Attila bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent:       Szeleczki József igazgatóság-vezetı,  
     Varga András jegyzıkönyvvezetı 
 
Meghívott:    Benczéné Németh Mária, Priger Tibor kérelmezık, 
     Vendégh Edit a Tolna Megyei Agrárkamara titkára, 
     Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje, 
     Takács Zsuzsa a KAFI Bt. képvielıje 
 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 6 tag jelen van, az ülés 
határozatképes. Az ülést 16 óra 24 perckor megnyitja.  
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság 1. napirendi pontként tárgyalja meg a szociális bolt 
létesítésére irányuló kérelmet. 
 
A bizottság elnöke az elhangzott kiegészítéssel együtt szavazásra teszi fel a teljes napirend 
elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal elfogadott, és a 
következı napirendet állapította meg: 

 
 

N A P I R E N D 
 
1./ napirendi pont 
Kérelem szociális bolt létesítésére 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Priger Tibor, Benczéné Németh Mária kérelmezık 
        Vendégh Edit a Tolna Megyei Agrárkamara titkára 
        Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje 
(írásbeli elıterjesztés) 
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2./ napirendi pont 
Keszthelyiné és társa Bt. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
3./ napirendi pont 
Steig Zoltán kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
4./ napirendi pont  
Relax Wellness Kft. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
5./ napirendi pont 
Szekszárd és Környéke Társult Evangélikus Egyházközség támogatási kérelme 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
6./ napirendi pont 
Tájékoztató a Városüzemeltetési és –Fejlesztési Igazgatóság 2009. évi elıirányzatainak I. 
negyedéves felhasználásáról 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
7./ napirendi pont 
Kérelem a Szekszárd EXPO támogatására, javaslat a kiállításon való részvételre 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Takács Zsuzsa a KAFI Bt. képviselıje 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
8./ napirendi pont 
Közalkalmazotti HE támogatási kérelme 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
9./ napirendi pont 
Egyebek 
 
 
ZÁRT ÜLÉS 
 
 
10./ napirendi pont 
Javaslat az önkormányzati részvételő KT-DINAMIC Kft. társasági szerz ıdésének 
jóváhagyására 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Bay Attila KESZ igazgató 
(írásbeli elıterjesztés) 



Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságának jegyzıkönyve 

3   0429 jkv 

11./ napirendi pont 
Javaslat megyei díjak adományozására 
Elıterjesztı: Dr. Haag Éva alpolgármester 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
 
 
 
1./ napirendi pont 
Kérelem szociális bolt létesítésére 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Priger Tibor, Benczéné Németh Mária kérelmezık 
        Vendégh Edit a Tolna Megyei Agrárkamara titkára 
        Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje 
 
Benczéné Németh Mária: Szociális, vagy más néven MAGOSZ boltot szeretnének 
üzemeltetni Szekszárdon. Az országban már 26 ilyen üzlet mőködik. Négy éve költöztek ki 
Decsre, de úgy gondolták, hogy Szekszárdon nyitnák meg az üzletet. A MAGOSZ felvállalta, 
hogy a gazdákat összehozza a kiskereskedıkkel. A kiskereskedelmi forgalomban 30-50 %-kal 
olcsóbb lehet az ár, amit a MAGOSZ szab meg. A vásárlónak már ezért is megéri. Eddig 
mindegyik bolt óriási sikerrel mőködik. A dél-dunántúli régióban hatalmas a munkanélküliség 
és azt is ki meri jelenteni, hogy a város elöregedett, mivel a fiatalok elköltöztek Budapestre a 
munkahelyek miatt. Az önkormányzati segélyezés körében meg lehetne valósítani azt is, hogy 
élelmiszerjegyet kapnak az arra rászorultak és a jegyet ebben a boltban kellene levásárolni. 
Abban kéri az önkormányzat segítségét, hogy biztosítson számukra egy üzlethelyiséget és a 
bérleti díjat engedjék el addig, amíg az üzlet beindul. 
 
Vendégh Edit: Az Agrárkamarát is megkereste a kérelmezı. Jelenleg ott tart a dolog, hogy 
Budapesten is támogatják ezt a kezdeményezést. A megye több részén összegyőjtötte már a 
gazdák elérhetıségét. 
 
Horváth Jánosné 16 óra 35 perckor megérkezik az ülésterembe, jelen van 7 fı bizottsági tag. 
 
Dr. Kiss Gyula: Feltehetıen belvárosi ingatlan lenne megfelelı erre a célra. A piactéren két 
olyan ingatlan is van az emeleti szinten, ami pillanatnyilag üres. Az egyik 87 m2-es, 27 m2 
raktárhelyiséggel, a korábbi bérlı 156.000 Ft/hó bérleti díjat fizetett. A másik a volt Gellér 
Kereskedıház, ahol a bérlı bruttó 220.000 Ft-ot fizetett havonta. Üresen van még a lángosos 
helyisége, ami két egységbıl áll és összesen 40 m2 alapterülető, de ez kifejezetten a lángos 
sütésére és értékesítésére lett kialakítva.  
 
Kıvári László: Pécsen abban gondolkodtak, hogy bizonyos igazolványhoz kössék a vásárlást, 
hogy tényleg csak azok jussanak hozzá az olcsóbb termékekhez, akik rászorultak. 
 
Dr. Balás Ákos: Ha minden jól megy, akkor a piactér rekonstrukciója 1 éven belül 
megkezdıdik, szerinte felesleges ott beüzemelni a boltot. 
 
Benczéné Németh Mária: A késıbbiek során szeretnének tıkehúst, kecskehúst is árusítani. 
 
Máté Péter: A helyiség kialakításához van elegendı pénzük? Milyen üzletre van szükségük? 
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Dr. Kiss Gyula: A bizottság döntése alapján bármelyik helyiséget rendelkezésre bocsátják. 
Talán praktikus lenne induláskor igénybe venni egy sokak által látogatott üzlethelyiséget. 
Néhány hónapon belül kiderül, hogy mennyire üzletképes az elképzelés. Véleménye szerint a 
piactéren akár holnap elkezdıdhetnének a munkálatok, jelentısebb átalakítással nem járna az 
indulás. 
 
Kıvári László: A következı határozati javaslatot fogalmazza meg: A bizottsága támogatja, 
hogy Szekszárd is csatlakozzon a szociális bolthálózathoz és ennek keretében segíti azt az 
elképzelést, hogy Szekszárdon is létesüljön szociális bolt. A bizottság felkéri a Szekszárdi 
Vagyonkezelı Kft-t, valamint a boltnyitást kezdeményezı kisvállalkozót, hogy egyeztessenek 
a megfelelı üzlet megtalálása érdekében. A bizottság az egyeztetést követıen visszatér a téma 
tárgyalására. 

 

További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

107/2009. (IV.29.) GMB határozat 
Javaslat szociális bolt üzemeltetésének támogatására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
támogatja, hogy Szekszárd is csatlakozzon a szociális 
bolthálózathoz és ennek keretében segíti azt az elképzelést, 
hogy Szekszárdon is létesüljön szociális bolt. A Bizottság 
felkéri a Szekszárdi Vagyonkezelı Kft-t, valamint a 
boltnyitást kezdeményezı kisvállalkozót, hogy egyeztessenek 
a megfelelı üzlet megtalálása érdekében. A Bizottság az 
egyeztetést követıen visszatér a téma tárgyalására. 

 
Határidı: 2009. május 15. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
       Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje 

 
2./ napirendi pont 
Keszthelyiné és társa Bt. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: Nem támogatja a kérelmet. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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108/2009. (IV.29.) GMB határozat 
Keszthelyiné és társa Bt. kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
Keszthelyiné és társai Bt-nek (Szekszárd, Rákóczi u. 1.) a 
Garay téren lévı Szász Sörözı és Belvárosi Kávézó elıtti 
területen kialakítandó kerthelyiséggel kapcsolatos közterület-
használati díj elengedésére vonatkozó kérelmét nem 
támogatja. 

 
Határidı: 2009. május 10. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
3./ napirendi pont 
Steig Zoltán kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

109/2009. (IV.29.) GMB határozat 
Steig Zoltán kérelme 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága Steig 
Zoltán (Tolna, Széchenyi u. 14.) kérelmét megtárgyalta és a 
Szekszárd, Béla király tér 8. számú épület elıtt lévı trafik 
után fizetendı közterület-használati díj megfizetésétıl abban 
az esetben tekint el, ha a kérelmezı a pavilon tulajdonjogát 
átadja az Önkormányzat részére. 

Határidı: 2009. május 15. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság vezetı 

 
4./ napirendi pont  
Relax Wellness Kft. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Máté Péter: Azzal a feltétellel támogatja a kérelmet, hogy ha városi rendezvény kerül 
megtartásra, akkor vissza kell adja a közterületet. 
 
Varga András: Ismerteti a Mővelıdési és Oktatási Bizottság 64/2009. (IV.28.) MOB számú 
határozatát, ami szintén e tárgyban született. 
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Csernus Péter: A többi vendéglátóegység elıtti kerthelyiség közterület-használati díját is 
elengedte a bizottság? 
 
Máté Péter: Nem, de ott nem is adnak mősort. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

110/2009. (IV.29.) GMB határozat 
Relax Wellness Kft. kérelme 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága – 
figyelembe véve a Mővelıdési és Oktatási Bizottság 
64/2009. (IV.28.) MOB számú határozatában foglaltakat – 
támogatja a Relax Wellness Kft. (Szekszárd, Bezerédj u. 
7-9.) kérelmét és az általa üzemeltetett „Papa borozó” 
elıtti kerthelyiség kapcsán – 2009. május 1-tıl szeptember 
31-ig terjedı idıszakban –, a közterületek használatáról 
szóló 1/2009. (II.3.) szekszárdi ör. 13. § (2) bekezdése 
alapján eltekint a  közterület-használati díj megfizetésétıl. 
A Bizottság támogatja továbbá, hogy a fenti idıszakban a 
kerthelyiségben fellépı mővészek térítésmentesen 
vehessenek igénybe 1 db pavilont a Garay téren.  

 
2. A közterület-használati engedélyben szerepeltetni kell azt 

a feltételt, hogy amennyiben városi rendezvény kerül 
megtartásra a Garay téren és a rendezvényt a kerthelyiség 
zavarja, akadályozza, akkor az engedélyesnek a 
rendezvény idejére a kerthelyiséget el kell távolítania a 
területrıl. 

 

Határidı: 2009. május 10. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
5./ napirendi pont 
Szekszárd és Környéke Társult Evangélikus Egyházközség támogatási kérelme 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy elviekben támogassa a bizottság a kérelmet, de további 
egyeztetéseket tart szükségesnek. Ezt követıen térjen vissza a bizottság a témára. 
 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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111/2009. (IV.29.) GMB határozat 
Szekszárd és Környéke Társult Evangélikus Egyházközség 
támogatási kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elviekben támogatja a Szekszárd és Környéke Társult 
Evangélikus Egyházközség (Szekszárd, Luther tér 1.) 
járdafelújítás és akadálymentesítés kivitelezéséhez 
kapcsolódó támogatási kérelmét, azonban a támogatás 
feltételeinek meghatározásához további egyeztetéseket tart 
szükségesnek. A Bizottság ezt követıen visszatér az 
elıterjesztés tárgyalására. 
 
Határidı: 2009. május 6. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
        Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
6./ napirendi pont 
Tájékoztató a Városüzemeltetési és –Fejlesztési Igazgatóság 2009. évi elıirányzatainak I. 
negyedéves felhasználásáról 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: A korábbi gyakorlat alapján került elosztásra az elıirányzat a szakfeladatok 
között. 
 
Kıvári László: Nem látja az anyagban a Bálint-közi járdát, ami már évek óta húzódik. 
 
Szeleczki József: Minden körzetben vannak olyan járdák, amihez hozzá kellene nyúlni. 
 
Kıvári László: Azért fogadták el a költségvetés készítésekor a nulla Ft-ot a helyi utak, hídak 
üzemeltetésére, mert év közben ez majd módosítva lesz. A gazdasági társaságok beszámolói 
után ezen változtatni kell. 
 
Szeleczki József: Kéri, hogy a közgyőlést követıen a bizottság szánjon idıt a 
városüzemeltetés témakörére. Az igények teljesen jogosak. Vannak olyan feladatok is, amit a 
Szépítsük Együtt Szekszárdot programban el tudnak majd végezni. 
 
Máté Péter: Hogyan áll a Tormay B. utcai járda ügye? 
 
Szeleczki József: Kiküldtek egy vételi ajánlatot, még nem érkezett rá válasz. 
 
Máté Péter: A crosspálya kapcsán képzıdı pénzt a városra kell fordítani. 
 
Szeleczki József: A COLAS Hungária be van rendezkedve bizonyos munkákra, amit a 
városban végezni kellene, ennél kisebb jelentıségő. 
 
Dr. Balás Ákos: A következı bizottsági ülésig át kellene nézni, hogy a pótelıirányzat terhére 
elvégzett munkák ki vannak-e fizetve a kivitelezınek. 
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Szeleczki József: Az ez év eleji számlák teljesítése megtörtént. 
 
Kıvári László: Megfogalmazza a határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

112/2009. (IV.29.) GMB határozat 
Tájékoztató a Városüzemeltetési és –Fejlesztési 
Igazgatóság 2009. évi elıirányzatainak I. negyedéves 
felhasználásáról 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
tudomásul veszi a Városüzemeltetési és –Fejlesztési 
Igazgatóság 2009. évi elıirányzatainak I. negyedéves 
felhasználásáról készített tájékoztatót. 

2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
amennyiben még nem történt meg, akkor pénzügyileg 
rendezze az elmúlt évben meghatározott, 37 millió Ft 
összegő pótelıirányzat terhére megvalósított munkák 
ellenértékét. 

3. A Bizottság fontosnak tartja, hogy a volt motocross pálya 
területén, az M6-os autópálya építése kapcsán kitermelt 
földmennyiségbıl az önkormányzatot illetı bevétel 
városüzemeltetési célra kerüljön felhasználásra. 

 
Határidı:  
1. pont tekintetében: 2009. április 30. 
2. pont tekintetében: 2009. május 15. 
3. pont tekintetében: folyamatos 
Felelıs:  
1., 3. pont tekintetében: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
2. pont tekintetében: Pál József igazgatóság-vezetı 

 
7./ napirendi pont 
Kérelem a Szekszárd EXPO támogatására, javaslat a kiállításon való részvételre 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Takács Zsuzsa a KAFI Bt. képviselıje 
 
Kıvári László: A korábbi elképzeléshez képest az önkormányzat együtt venne részt az Alisca 
Terra Kft-vel és a Vízmő Kft-vel a kiállításon. 
 
Takács Zsuzsa: 13. alkalommal rendezik meg a Szekszárd Expót. A korábbi tapasztalatok azt 
mutatják, hogy nem érdemtelenül jutnak önkormányzati támogatáshoz. Az idei év nagyon 
nehéz, de a környéken már sehol sem rendeznek hasonló jellegő rendezvényt. Az idei évben a 
környezetvédelem, a hulladékgazdálkodás irányába mennek el. Csatlakozhatnának a zöld 
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expóhoz, ami még eléggé kiforratlan. Elmondható, hogy jó az együttmőködésük az Alisca 
Terra Kft-vel. 
 
Dr. Balás Ákos 17 óra 28 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Takács Zsuzsa: Nagyon nehéz olyan rendezvényt szervezni Szekszárdon, ami nem a 
fesztiválról szól. Ehhez szeretnék az önkormányzat segítségét kérni. 
 
Kıvári László: Fontos eseménynek tartja a városban az Expót és támogatja az elképzelést. 
 
Máté Péter: Úgy ítéli meg, hogy helyes üzletpolitikát folytat a szervezı cég. 
 
Takács Zsuzsa: Alternatív energiával kapcsolatos kiállítók is jönnek, úgy véli, hogy 
mindenképpen ebbe az irányba kell elmozdulni. Tervezik a szórakoztató programok 
átalakítását is. A másik fı irányvonal az egészségügy, aminek keretében különféle 
elıadásokat is tartanak. 
 
Máté Péter: Az Alisca Terra Kft. és a Vízmő Kft. külön is megjelenik a kiállításon? 
 
Takács Zsuzsa: Igen. Van-e arra lehetıség, hogy közterület-foglalással kapcsolatban kérvényt 
nyújtsanak be? Az önkormányzat átadta a jogot a reklámgazdának és idén háromszor annyiba 
kerül a molinó kifüggesztése, mint korábban. Úgy tudja, hogy a reklámgazda és az 
önkormányzat között van egy hallgatólagos megállapodás az ilyen esetekre. 
 
Máté Péter: Nem tudják, ennek utána kell nézni. 
 
Dr. Hadházy Ákos: Nem tartja irreálisnak a megnövelt összeget, fıleg a hirdetési árakhoz 
képest. Úgy gondolja, hogy a korábbi tarifák voltak alacsonyan megállapítva. 
 
Csernus Péter: Milyen az érdeklıdés? 
 
Takács Zsuzsa: Nagynak mondható. 
 
Dr. Hadházy Ákos 17 óra 40 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 5 fı bizottsági tag. 
 
Kıvári László: Megfogalmazza a határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

113/2009. (IV.29.) GMB határozat 
Kérelem a Szekszárd EXPO támogatására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
megtárgyalta a KAFI Reklám és Kommunikációs Bt. 
javaslatát és kezdeményezi, hogy az Önkormányzat együtt 
jelenjen meg kiállítóként az Alisca Terra Kft-vel, valamint a 
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Szekszárdi Víz- és Csatornamő Kft-vel a 2009. május 22-24. 
között megrendezésre kerülı Szekszárd EXPO 
Szakkiállításon. A Bizottság az önkormányzati gazdasági 
társaságok ügyvezetıjével történı egyeztetést követıen 
visszatér a kiállításon való részvétellel kapcsolatos költségek 
megosztásának kérdésére. 
 
Határidı: 2009. május 6. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
8./ napirendi pont 
Közalkalmazotti HE támogatási kérelme 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság az elmúlt évhez hasonlóan 300.000 Ft összeggel 
támogassa a Közalkalmazotti HE-t. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

114/2009. (IV.29.) GMB határozat 
Közalkalmazotti HE támogatási kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
2009. évi bizottsági tartalék terhére 300.000.- Ft összegő 
támogatást nyújt a Közalkalmazotti HE (Szekszárd, Ezerjó u. 
28.) részére a Sötétvölgyi horgásztónál végzendı 2009. évi 
feladatok ellátására. 
A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt a támogatási 
megállapodás elkészítésére és felkéri a polgármestert a 
megállapodás aláírására. 
 
Határidı: 2009. május 30. 
Felelıs: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
       Pál József igazgatóság-vezetı 

 
9./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Szeleczki József: Megkapta az önkormányzat a mezıgazdasági utak fejlesztését célzó FVM 
rendelet tervezetét, miszerint szeptember-október tájékán lehet majd pályázni. Az értékelési 
szempontok szerint az önkormányzatnak most sincs sok esélye. Egyeztetettek az FVM-el és 
az aljegyzı asszony küldött egy levelet a Megyei Jogú Városok Szövetségének is, felvetve ezt 
a problémát. Polgármester úr hétfın a Parlamentben megteszi erre vonatkozóan a javaslatát. 
Ez vonatkozik a vízelvezetık fejlesztésére vonatkozó pályázatra is. 
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További napirendi pont nem lévén a bizottság elnöke az ülést 17 óra 46 perckor berekeszti. A 
bizottság zárt ülésen folytatta munkáját. 
 
 
 

 
K. m. f. 

    Kıvári László  
                   elnök 

 
 
Készítette: 
                           Varga András  
                        jegyzıkönyvvezetı  
 
  
 
 Ellenjegyzem: 
   Amreinné dr. Gál Klaudia             
               aljegyzı 


